
Juan Jesus: Manolas? Musimy jeszcze trochę popracować
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Juan Jesus udzielił krótkiego wywiadu dla Roma TV, w którym podsumował

tourne w Ameryce Północnej.

- Poszło dobrze, pracowaliśmy ciężko zarówno pod względem taktycznym jak i

fizycznym. Oglądanie tak wielu kibiców również tutaj wywarło na mnie duże

wrażenie. Wspierają nas również tutaj. Pracowaliśmy bardzo dużo, potrzeba dużo

pracy, gdyż dzięki temu możemy dać z siebie coś więcej w trakcie sezonu.

Kto zrobił na tobie największe wrażenie?

- Strootman pracuje cały czas, ale cała grupa trenowała na sto procent.

Spalletti?

- Czuję się z nim dobrze, często z nami rozmawia, aby wskazać dobre ruchy na

boisku, abyśmy precyzyjniej podawali.

Zrozumienie z Manolasem?

- Idzie nam bardzo dobrze. Musimy jeszcze trochę popracować, musimy się jeszcze

lepiej poznać. Z Liverpoolem rozegraliśmy dobry mecz, stworzyliśmy dużo sytuacji i

popełniliśmy mało błędów. W meczu z Montrealem byliśmy zmęczeni podróżą i

meczem, który rozegraliśmy dwa dni wcześniej. Było mniej zrozumienia, ale i tak

rozegraliśmy dobre spotkanie.

Brazylijczycy?

- Przebywam z nimi cały czas, aby pomóc z językiem, z włoską piłka, tak jak

pomagano mi, gdy przybyłem to tego kraju.

Eliminacje Ligi Mistrzów?

- Musimy być zawsze gotowi, pracować, aby jeszcze się poprawić.
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